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O B E C   B O R O V N I Č K A 
Obecní úřad, Borovnička 93, 544 75 Mostek 

zastupitelstvo obce 
___________________________________________________________________________ 

Z Á P I S 
o průběhu veřejného zasedání zastupitelstva 

obce (dále také „ZO“) konaného dne 13.12.2024 od 18:00 hod. v Krakonošově hospůdce, 
KD, čp 29 

 
Úvod 
     Starostka zahájila šesté veřejné zasedání zastupitelstva obce v roce 2024 a přivítala přítomné zastupitelky, 
zastupitele a přítomné spoluobčany. Konstatovala, že zastupitelstvo obce je v  počtu sedmi (6) členů, předem se 
omluvil pan Hendrych.  
Svolání zasedání bylo zveřejněno na úřední desce včetně elektronické (www.borovnicka.eu)  od 4.12.2024. 
 
   Přítomni      Krátká Kateřina,  

Ing. Macáková Petra,  
Kadečka Jan,  
Mgr. Vynikal Lukáš,  
Pavel Písek 
MUDr. Jana Danielová 

                                                     
                                                          zastupitelstvo obce v počtu  členů                                                         
                                                           
     - občané a hosté : dle listiny přítomných ( 14 ) 
 
Ověřovateli zápisu byli určeni paní Danielová a pan Kadečka. Zapisovatelkou paní Krátká.  

Hlavní body pořadu jednání : 

1. Finance obce a rozpočtová opatření 
2. Rozpočet obce na rok 2025 
3. Zřízení s.r.o., základní listiny 
4. Žádost o směnu pozemku 1196/2 za 992/4 
5. Zvon do kostela 
6. Obchod – plánované investice a organizace prací 
7. Žádost o krajskou dotaci z Programu rozvoje venkova 
8. Žádost o krajskou dotaci z Podpory provozu prodejen 
9. Žádost o příspěvek na kulečníkový turnaj 
10. Info, diskuze 
 

 
Přítomní zastupitelé souhlasí s navrhovanými body 



Stránka 2 z 11 
 

 
 Finance obce 
 
stav hotovosti v pokladně obce ke dni  4.230,- Kč 
stav prostředků na běžném účtu ČS a.s.  ke dni 376753,17 Kč 
stav prostředků na vkladovém účtu ČS  7401678,5Kč  (prasátko 601.678,50 Kč  ) 
 ČNB ke dni      73.809,33 Kč 
Fio Veřejná sbírka     150.388,60 Kč 
souhrn všech finančních prostředků                     8.006.859,60  Kč 
 
 
RO 10,11,12/2024 
Starostka předložila zastupitelstvu rozpočtové opatření 10 a 11/2024.  V příjmové i nákladové části  byly učiněny 
změny pouze přesuny v jednotlivých položkách. Změny v příjmech a ve výdajích proběhly v souladu se 
schváleným rozpočtem na rok 2024. Tato rozpočtové opatření dávám pouze na vědomí. 
 
RO 12/2024 
Na konci roku je nutné příjmy i výdaje přiblížit co nejvíce těm skutečným. Z důvodu inflace i růstu ekonomiky 
země do našeho rozpočtu přichází větší příjmy než byly předpokládané v rozpočtu a i úroky na spořícím účtu už 
dávno přesáhly předpokládané příjmy, je proto nutné navýšit příjmovou část, abychom neporušili rozpočtovou 
kázeň, na straně výdajů došlo jen k přesunům mezi jednotlivými položkami a dojde jen k malým navýšením a 
srovnáním. Proto zastupitelstvu předkládám ke schválení rozpočtové opatření 12/2024, kterým se příjmy obce 
navyšují o 1.080.000 Kč a výdaje obce navyšují v celkové výši +36.000 Kč. Předpokládaný schodek rozpočtu se 
tedy sníží z 2 milionů na cca 650.000 Kč, jeho přesnou výši budeme znát až při závěrečném účtu obce 
k 31.12.2024 
 
Usnesení 1/6/2024 
Zastupitelstvo obce podle § 84 odst. 2, písm. b), zákona 128/2000 Sb., o obcích schvaluje návrh rozpočtového 
opatření č.12/2024 na zvýšení příjmů + 1.080.000 Kč a zvýšení výdajů +36.000 Kč. 
 
PRO    6 
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0    
 
Rozpočet obce na rok 2025 
 
 
Návrh rozpočtu obce na rok 2025 byl zveřejněn na úřední desce OÚ včetně elektronické (www.borovnicka.eu) od  
21.11.2024. Podklady pro prostudování a případně připomínkování obdrželo ZO elektronickou poštou a na své 
poradě veškeré investice konzultovalo. Vzali jsme v potaz i návrhy občanů. 
 
Plánované výdaje: opravy dalších úseků cest (obrázek, které úseky budou v roce 2025 opraveny), investice do 
obchodu + založení s.r.o a vklad na první provozní náklady (podrobněji se budeme věnovat v dalších bodech), 
plánované dotace či příspěvky na vybudování DČOV a nově na čistění studen  (100+150), veřejná zeleň, možná 
opatření pro zadržení vody v krajině, , opravy na kostele z veřejné sbírky, pořádání kulturních akcí, ale i jejich 
podpora, práce v lesích. 
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K datu konání veřejného zasedání nebyly podány podněty ani připomínky a všichni zastupitelé se s navrhovaným 
rozpočtem, jeho příjmové a výdajové části pro schválení dle paragrafového znění, seznámili.  
 
Podrobný návrh rozpočtu byl a je k nahlédnutí na úřední desce i v elektronické podobě. 
 
Návrh usnesení č. 2/6/2024 
Zastupitelstvo obce podle § 84 odst. 2, písm. b), zákona 128/2000 Sb., o obcích schvaluje návrh rozpočtu obce na  
 rok 2025 dle odvětví činnosti paragrafového znění ve výši příjmů 5.775.500,-Kč ve výši výdajů 6.345.500,-Kč 
 jako schodkový. Financování ve výši 570.000,-Kč bude kryto z přebytků z minulých let. 
 
 
PRO   6 
PROTI    0   
ZDRŽEL SE   0    
 
 
Teď malinko přeházíme body dnešního jednání, abychom pohromadě vyřešili všechny body, které se týkají 
obchodu a kroků, které povedou k jeho provozování: 
 
Obchod – plánované investice a organizace prací 
Zřízení s.r.o., základní listiny 
Žádost o krajskou dotaci z Programu rozvoje venkova 
Žádost o krajskou dotaci z Podpory provozu prodejen 
 
 
Obchod – plánované investice a organizace prací 
 
Aby rekonstrukce proběhla v co nejkratším čase, už sháníme řemeslníky, dodavatele technologií, apod.  
 
Co se změní?  
 Výměna luxfer za okno 
 Osvětlení 
 Výmalba a oprava štuků 
 Kamna 
 Vstupní dveře 
 Regály a celý mobiliář obchodu 
 Lednice a mrazáky 
 
Na všechny tyto investice už jsme připraveni a rozpočet na všechno by neměl přesáhnout 1.200.000 Kč. 
K financování se vrátíme v dalším bodě, který se týká dotací. 

 
Organizace a odchod pana Januse: 
 
Jak vyplývá ze smlouvy o pronájmu s panem Janusem, měl by svou činnost ukončit k 31.12.2024 a předat prostor. 
Samozřejmě víme, že na Nový rok by bylo předání velmi složité, proto je ve smlouvě lhůta tří dnů, do kdy by měl 
pan Janus vyklizený obchod předat. Po této lhůtě může obec přistoupit k vyklizení a uskladnění veškerých věcí 
v jiném prostoru. Pokud si do 15.1.2025 pan Janus své věci neodstěhuje, přechází všechny věci, které mají nižší 
hodnotu než 10.000 do majetku obce. 16.1.2025 tedy můžeme začít s tvrdým vyklízením a začít s rekonstrukcí.  
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Budeme mít cca 3 týdny na zednické, malířské a elektrikářské práce. V polovině února už nastoupí firma na 
technologie, kamerové systémy, regály a vybavení, naskladňování zboží. Pokud vše půjde dle plánu, chtěli bychom 
obchod otevřít na začátku března. Jakmile bude spuštěn provoz programu pro technologie a budou aktivovány 
čipové karty, budete si je moci převzít a nabít na obecním úřadě. Samozřejmě se vás budeme snažit informovat 
včas. Po dobu rekonstrukce budeme zajišťovat seniorům pomoc s nákupem, dle dohody jim nakoupíme či je na 
nákup dovezeme. (plakát) 
 
Personální obsazení: 
 
Jakmile bude zřízeno s.r.o., které bude zaměstnavatelem, zveřejníme inzerát na prodavačku/prodavače na poloviční 
úvazek s nástupem v únoru. 
 
 
 
Potřebné formality pro zřízení s.r.o. 
 
Na náš opakovaný záměr se bohužel nepřihlásil nikdo, kdo by chtěl provozovat obchod pod svou hlavičkou. Došlo 
tak bohužel na scénář, že obchod pro jeho zachování bude muset provozovat obec. Aby bylo hospodaření obchodu 
naprosto průkazné a jasné a neovlivňovalo rozpočet obce, inspirovali jsme se z některých obcí, kde už nějakou 
hospodářskou činnost vedou (ať už obchod, hospodu, lesy, apod) a rozhodli jsme se jít cestou zřízení s.r.o., jejímž 
100% vlastníkem bude obec. 
 
Předkládáme k nahlédnutí jednotlivé zakládací dokumenty, zastupitelé je dostali v elektronické formě. Ve 
stručnosti: Borovnička obchodní s.r.o. bude 100% vlastněná obcí, rozhodujícím orgánem je zastupitelstvo obce, 
jednatelkami budou starostka a místostarostka, správcem vkladu bude určena advokátní kancelář Matoušek a 
Selucká, sídlo firmy bude na obecním úřadě. 
 
 
Usnesení 3/6/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje zakladatelskou listinu společnosti Borovnička obchodní s.r.o. v předloženém znění a 
žádá, aby notářka provedla přímý zápis společnosti do obchodního rejstříku s účinností k datu 1. 1. 2025 nebo 2. 1. 
2025, a to podle možností notářky 
 
PRO    6 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE   0 
 
 
Usnesení 4/6/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje osobu správce vkladu: Matoušek a Selucká, advokátní kancelář s.r.o., ve smyslu 
zakladatelské listiny společnosti Borovnička obchodní s.r.o., a zároveň schvaluje převod peněžních prostředků ve 
výši vkladu obce (20.000,- Kč) ve prospěch depozitního účtu advokátní úschovy tohoto správce, a to převodem na 
jím určený účet 
 
PRO   6 
PROTI   0 
ZDRŽEL SE   0 
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Usnesení 5/6/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o správě vkladu se správcem vkladu v předloženém znění 
 
PRO    6 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 
 
 
Usnesení 6/6/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje umístění sídla společnosti Borovnička obchodní s.r.o. na adrese: Borovnička 93, 
Borovnička, 544 75, v předloženém znění.  
 
PRO    6 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE   0 
 
 
Na základě těchto usnesení zastupitelstvo obce pověřuje starostku obce k: 
a) provedení právního jednání při založení a dalších úkonech nutných pro vznik Borovnička obchodní s.r.o. 
b) provedení změn v dokumentech dle bodu I. shora, nebude-li tím zasahováno do podstatných náležitostí 
zakladatelské listiny či jiné smlouvy. 
 
PRO    6 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 
 
 
 
Žádost o krajskou dotaci z Programu rozvoje venkova 
 
V lednu začne příjem žádostí o dotaci z dotačního programu Královéhradeckého kraje na Obnovu venkova. Je 
určena na investiční výdaje budování, oprav a údržby občanské vybavenosti, do čehož spadá i obchod. 
Připravujeme žádost, dotace by mohla pokrýt 50% výdajů, uvidíme, které položky budou uznatelnými náklady, ale 
každá koruna dobrá na rekonstrukci nám pomůže. Proto jsme předkládám usnesení: 
 
Usnesení 7/6/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci z dotačního programu 25POVU1 Program obnovy venkova 
KHK  a pověřuje starostku podáním a administrací dotace. 
 
PRO    6 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 
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Žádost o krajskou dotaci z Podpory provozu prodejen 
 
Již teď probíhá příjem žádostí o dotaci z dotačního programu Královéhradeckého kraje na Podporu provozu 
prodejen na venkově (známý jako Obchůdek 21+). V tomto programu lze žádat na mzdové náklady, energie či 
vybavení prodejny, které zůstává v majetku obce. Jelikož příjem žádostí končí 8.1. a je potřeba doložení 
náležitostí, které přímo souvisí s s.r.o., které teprve vzniká, rozhodli jsme se žádat o příspěvek na vybavení 
lednicemi a mrazáky, což bude lépe vyčíslitelné než energie či mzdové náklady. V této dotaci je možno získat 
60.000 Kč s tím, že je to max 50% nákladů. 3 lednice a 2 mrazáky v gastro kvalitě vyjdou na 122.000 Kč cca. 
Předkládám tedy rovnou usnesení: 
 
Usnesení 8/6/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti z dotačního programu 25RRD10 Podpora provozu prodejen na 
venkově KHK a pověřuje starostku podáním a administrací dotace. 
 
PRO    6 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 
 
 
Toť vše k obchodu…..otázky? 
 
Přihlásil se pan Zadrobílek s několika otázkami: 

- Proč nevyužijeme dotace z MAS jako Dolní Brusnice – starostka vysvětlila, že fiche, o které pan 
Zadrobílek mluví, není na rekonstrukci obchodu, s MAS jednáme pravidelně 

- Pan Zadrobílek se ptal, proč tedy šetříme peníze na účtu, když by se za ně daly opravit cesty nebo kulturák 
– zastupitelstvo mu odpovědělo, že peníze na účtu neztrácejí hodnotu, jelikož jsou vloženy na spořící účet, 
do cest ročně z našeho malého rozpočtu investujeme 1 milion korun, rekonstrukce kulturního domu přijde 
na 50-60 milionů korun, na našem spořícím účtu je cca 7,5 milionu, i kdybychom veškeré vzali, nestačí to 
ani na dofinancování dotace a navíc obec potřebuje mít nejprve jasno, jak kulturní dům využít, přestavět, co 
v něm chceme a potřebujeme mít 

- Pan Zadrobílek dále vznesl otázku, proč zakládáme s.r.o., kde vklad 200 tisíc bude jen ležet, proč 
nezaložíme radši v.o.s., nejen ze zastupitelstva, ale i z přítomných občanů, kteří se účetnictví věnují, mu 
bylo odpovězeno, že povinný vklad u s.r.o. již dávno není 200 tisíc a z hlediska jednoduchosti a ručení je 
s.r.o. nejvýhodnější formou 

- Pan Zadrobílek dále vyjádřil názor, že obchod je naprosto zbytečná investice a radši by peníze investoval 
do oprav cest 

 
 
Žádost o směnu pozemku 1196/2 za 992/4 
 
Na obecní úřad byla doručena žádost pana Lejdara, který je novým majitelem domu po Chmelíkových. Hned vedle 
domu je obecní pozemek, do něhož zasahuje nemovitost a pro její budoucí rekonstrukci je nezbytné, aby byly 
majetkové vztahy narovnány. Pan Lejdar si je vědom pravidel o hospodaření s obecními pozemky a proto zažádal o 
směnu pozemků. Za pozemek nabízí pozemek 992/4 na Klimši, který je sice mimo intravilán, ale je čtyřikrát větší 
rozlohou, tudíž cenově srovnatelný. (obrázek v prezentaci) 
 
 
Zastupitelé se s žádostí předem seznámili a proto rovnou navrhuji usnesení: 
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Usnesení 9/6/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje směnu pozemků 1196/2 (z majetku obce) ze pozemek 992/4 (z majetku žadatele) 
 
PRO    6 
PROTO    0 
ZDRŽEL SE    0 
 
 
Zvon do kostela 
 
Na veřejné sbírce je aktuálně něco kolem 150.000 Kč, letos se realizovaly nové omítky a malé terénní úpravy za 
kostelem, pro příští rok bychom z veřejné sbírky chtěli pořídit zvon do zvoničky, který byl na přelomu tisíciletí 
ukraden. Nechali jsme si zpracovat posudek a cenovou nabídku, jelikož nikdo přesně neví, jaký průměr zvon měl. 
Zvonaři přijeli, přeměřili si výklenek, kde byl zvon umístěn a připravili nám cenovou nabídku na zvon o průměru 
320mm a váze 21 kg. Zvon i s reliéfem znaku obce a z dopravou a montáží vyjde na 52.720 Kč. Jelikož se jedná o 
investici z veřejné sbírky, předkládám usnesení 
 
Usnesení 10/6/2024 
Zastupitelstvo obce souhlasí s využítím finančních prostředků z veřejné sbírky na pořízení bronzového zvonu o 
průměru 320mm v hodnotě 52.720 Kč pro kostel v Borovničce 
 
PRO   6 
PROTO   0 
ZDRŽEL SE    0 
 
 
Žádost o příspěvek na kulečníkový turnaj 
 
Na obecní úřad byla doručena žádost o podporu kulečníkového turnaje, který se bude konat 27.12. v místní 
hospůdce.  
 
My jsme rádi za každou iniciativu a pořádání akcí. Pravidla o poskytování příspěvku znovu zmíněna v prezentaci. 
Turnaj bude na území obce, je volně přístupná, žádost byla doručena, peněžní prostředky (7.000) by měly být 
využity na nákup cen a pohoštění na akci, plakáty už visí a i přihlášky už organizátoři dostávají. Je to první letošní 
podporovaná akce, tudíž z rozpočtu ještě nikdo nečerpal, myslím, že tedy nic nebrání schválení příspěvku v plné 
výši 7.000 Kč. 
 
Usnesení 11/6/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek na pořádání kulečníkového turnaje ve výši 7.000 Kč, který bude vyplacen 
ex post po dodání fotodokumentace z akce 
 
PRO    6 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 
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Diskuze, podněty 
 
Paní Švrčková se dotázala, zda by příspěvek na kulturní akce mohla dostat i na karneval – ano, za každou iniciativu 
budeme rádi. 
 
Nový pracovník pro veřejnou zeleň 
 
Náš stálý pracovník na údržbu veřejné zeleně nám oznámil, že má od jara novou práci, proto budeme řešit, jak 
personálně zabezpečit údržbu veřejné zeleně. 
 
Ples 
 
Starostka pozvala všechny přítomné na ples, který se bude konat 8.2.2025, lístky budou v prodeji od začátku ledna 
2025. 
 
Hospoda 
 
Nynější nájemce hospody nepodal do konce listopadu žádost o novou smlouvu dle vyvěšeného záměru, nechce dál 
pokračovat. Žádost podala paní Musilová, se kterou jednáme o termínech a podpisu smlouvy. 
 
 
Diskuze: 
Pan Zadrobílek trvá na vybudování hřiště nad terasou hospody, představuje si multifunkční hřiště s umělým 
povrchem, s mantinely a sítěmi okolo. Zastupitelstvo mu odpovědělo, že nejprve musí být pozemek v majetku 
obce, aby se dalo něco o něčem uvažovat. 
 
Paní Trejbalová se dotázala, proč musí platit 600 Kč ročně za popelnici v nemovitosti po její mamince, kterou 
nikdo neobývá. Starostka jí vysvětlila, že naše vyhláška je dělána na poplatníka, což znamená, že poplatníkem je 
obyvatel obce nebo rekreační objekt, rekreačním objektem se rozumí nemovitost, kde nikdo nemá hlášené trvalé 
bydliště, což je jejich případ. 
Pan Hendrych se dotázal, proč tedy veškeré náklady na odpad nerozúčtujeme na jednotlivé obyvatele, aby odpady 
nemusela obec doplácet, načež se pan Zadrobílek otázal, proč nám nevrací ekokom stejně jako Brusnici. Starostka 
odpověděla, že od Ekokomu samozřejmě dostáváme odměny za vytříděnost. Nakonec jsme diskuzi odložili na 
příští asedání, kdy přehledně vypracujeme náklady na jednotlivé odpady, vybrané poplatky, odměny za 
vytříděnost, vyhlášku a její možnosti. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Další náměty do diskuze již nebyly, a proto děkuji všem přítomným a ukončuji zasedání v čase 20:13 
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Přehled usnesení z veřejného ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Borovnička konaného 
13.12.2024 
 
 
Usnesení 1/6/2024 
Zastupitelstvo obce podle § 84 odst. 2, písm. b), zákona 128/2000 Sb., o obcích schvaluje návrh rozpočtového 
opatření  č.12/2024  na zvýšení příjmů + 1.080.000 Kč a zvýšení výdajů +36.000 Kč. 
 
PRO    6 
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0  
SCHVÁLENO   
 
 
Usnesení č. 2/6/2024 
Zastupitelstvo obce podle § 84 odst. 2, písm. b), zákona 128/2000 Sb., o obcích schvaluje návrh rozpočtu obce na  
 rok 2025 dle odvětví činnosti paragrafového znění ve výši příjmů 5.775.500,-Kč ve výši výdajů 6.345.500,-Kč 
 jako schodkový. Financování ve výši 570.000,-Kč bude kryto z přebytků z minulých let. 
 
PRO    6 
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0  
SCHVÁLENO   
 
 
Usnesení 3/6/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje zakladatelskou listinu společnosti Borovnička obchodní s.r.o. v předloženém znění a 
žádá, aby notářka provedla přímý zápis společnosti do obchodního rejstříku s účinností k datu 1. 1. 2025 nebo 2. 1. 
2025, a to podle možností notářky 
 
PRO    6 
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0  
SCHVÁLENO   
 
 
Usnesení 4/6/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje osobu správce vkladu: Matoušek a Selucká, advokátní kancelář s.r.o., ve smyslu 
zakladatelské listiny společnosti Borovnička obchodní s.r.o., a zároveň schvaluje převod peněžních prostředků ve 
výši vkladu obce (20.000,- Kč) ve prospěch depozitního účtu advokátní úschovy tohoto správce, a to převodem na 
jím určený účet 
 
PRO    6 
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0  
SCHVÁLENO   
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Usnesení 5/6/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o správě vkladu se správcem vkladu v předloženém znění 
 
PRO    6 
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0  
SCHVÁLENO   
 
 
Usnesení 6/6/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje umístění sídla společnosti Borovnička obchodní s.r.o. na adrese: Borovnička 93, 
Borovnička, 544 75, v předloženém znění.  
 
PRO    6 
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0  
SCHVÁLENO   
 
Na základě těchto usnesení zastupitelstvo obce pověřuje starostku obce k: 
a) provedení právního jednání při založení a dalších úkonech nutných pro vznik Borovnička obchodní s.r.o. 
b) provedení změn v dokumentech dle bodu I. shora, nebude-li tím zasahováno do podstatných náležitostí 
zakladatelské listiny či jiné smlouvy. 
 
PRO    6 
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0  
SCHVÁLENO   
 
 
Usnesení 7/6/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci z dotačního programu 25POVU1 Program obnovy venkova 
KHK  a pověřuje starostku podáním a administrací dotace. 
 
PRO    6 
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0  
SCHVÁLENO   
 
 
Usnesení 8/6/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti z dotačního programu 25RRD10 Podpora provozu prodejen na 
venkově KHK a pověřuje starostku podáním a administrací dotace. 
 
PRO    6 
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0  
SCHVÁLENO   
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Usnesení 9/6/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje směnu pozemků 1196/2 (z majetku obce) ze pozemek 992/4 (z majetku žadatele) 
 
PRO    6 
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0  
SCHVÁLENO   
 
 
Usnesení 10/6/2024 
Zastupitelstvo obce souhlasí s využítím finančních prostředků z veřejné sbírky na pořízení bronzového zvonu o 
průměru 320mm v hodnotě 52.720 Kč pro kostel v Borovničce 
 
PRO    6 
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0  
SCHVÁLENO   
 
 
Usnesení 11/6/2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek na pořádání kulečníkového turnaje ve výši 7.000 Kč, který bude vyplacen 
ex post po dodání fotodokumentace z akce 
 
PRO    6 
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0  
SCHVÁLENO   
 
 
V Borovničce 16.12.2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………………    ……………………………………………….   ………………………………….. 
          Ing. Petra Macáková                  Jan Kadečka                         MUDr. Jana Danielová 
            (starostka obce)             (ověřovatel zápisu)                         (ověřovatelka zápisu) 
 


